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Besvarelse af spørgsmål 350 alm. del stillet af Erhvervs-, Vækst- og 
Eksportudvalget den 7. maj 2014 efter ønske fra Mette Hjermind 
Dencker (DF). 
 
Spørgsmål:  
I forlængelse af samrådet den 6. maj 2014 om alm. del - samrådsspørgs-
mål Ø (kviklån) bedes ministeren oplyse om han vil gøre det lovpligtigt 
at oplyse om ÅOK? 
 
Svar: 
Som jeg oplyste på samrådet den 6. maj 2014, er jeg indstillet på at se 
nærmere på, om det er muligt at gøre den enkelte låntager mere bevidst 
om konsekvenserne af et givent lån. I den forbindelse er jeg ikke afvisen-
de over for, at et middel kan være at indføre et krav om oplysning om 
ÅOK i forbindelse med udbud af kviklån. 
  
Jeg vil dog først afvente resultatet af den undersøgelse af kviklånsmarke-
det, som Konkurrence- og Forbrugerstyrelsen vil iværksætte, før jeg tager 
stilling til, om der er behov for yderligere regulering af markedet. Når 
resultatet af undersøgelsen foreligger, vil jeg drøfte undersøgelsens kon-
klusioner og anbefalinger med udvalget.   
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